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 Protokół nr 48/2022 

posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 
Powiatu i Przestrzegania Prawa 

które odbyło się w czwartek 24 listopada 2022 r. 
        w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie  
 
W posiedzeniu uczestniczyło 8 Radnych. Nieobecny Radny Tomasz Klaczyński. 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
W obradach uczestniczyły także: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak. 
2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 
3. Naczelnik Wydziału Komunikacji Mikołaj Kazimierczak. 
4. Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Marek 

Matuszewski. 
5. Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie Karolina Gałuszka . 

 
Zaproszenie na posiedzenie Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa otworzył posiedzenie Komisji o godz. 9.30. 
Powitał zebranych Radnych oraz zaproszonych gości i na podstawie listy obecności 
stwierdził wymagane quorum. Nieobecny Radny Tomasz Klaczyński.   
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono.  
Posiedzenie odbyło się wg następującego planu: 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie pojazdów usuniętych z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w 

razie odstąpienia od usunięcia pojazdów obowiązujących w 2023 roku. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu 

śremskiego. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia gminie Dolsk pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na 

działalność Warsztatu Terapii Zajęciowej w Śremie w 2022 roku w części nieobjętej 

finansowaniem z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

8. Informacja o gospodarowaniu nieruchomościami powiatowymi. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

 
Ad 2. 
Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zgłosić uwagi do 
protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji? 
 
Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w wyniku którego protokół nr 47/2022 
z dnia 27 października 2022 r. został przyjęty (8 głosów za). 
                                           
 

 



 2 

Ad 3.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do punktu porządku 
dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych z drogi oraz wysokości kosztów 
powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdów w roku 2023. 

Mikołaj Kazimierczak Naczelnik Wydziału Komunikacji omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za) projekt uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych z drogi oraz 
wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdów w roku 2023. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 
Ad 4. 
Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 

2022 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła projekt uchwały. 

 
Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
Radni nie zgłosili pytań. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
  
Komisja zaopiniowała pozytywnie (7 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu.  
 

Ad 5.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę 

Finansową powiatu śremskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (7 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały 

zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego. Projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 
Ad 6.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 
porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Dolsk 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej (dofinansowanie zakupu i montażu klimatyzacji 
do świetlicy w m. Księginki kwota 6.000 zł). 
 
Dominika Fornalik Sekretarz Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

 
Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
Radni nie zgłosili pytań. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie (8 głosów za) projekt uchwały w sprawie 
udzielenia Gminie Dolsk pomocy finansowej w formie dotacji celowej. Projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
 Ad 7.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia dotacji na działalność Warsztatu Terapii Zajęciowej w Śremie w 2022 roku w 

części nieobjętej finansowaniem z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

 

Karolina Gałuszka Kierownik PCPR przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  
 
Radny Marcin Szydłowski powiedział, że Warsztaty Terapii Zajęciowej w Śremie powstały 
dla dzieci, które po ukończeniu szkoły specjalnej nie miały dalszych perspektyw. 
Podziękował panu Staroście oraz Zarządowi Powiatu za inicjatywę utworzenia Warsztatów 
Terapii Zajęciowej w Śremie. Dodał, że należą się szczególne podziękowania panu 
Staroście za to, że udostępnił pomieszczenia w budynku naszego szpitala na prowadzenie 
tej działalności. Jest to działalność bardzo widoczna, ponieważ ci ludzie wychodzą z 
projektami na zewnątrz, biorą udział w różnych konkursach na przykład w konkursie 
„Wielkopolska otwarta dla osób z niepełnosprawnościami” zajęli pierwsze miejsce i 
otrzymali nagrodę pieniężną w kwocie 30.000 zł. Ponownie podziękował za podjęte 
wówczas decyzje całemu Zarządowi oraz Kierownik PCPR jako osobie nadzorującej.  
 
Karolina Gałuszka Kierownik PCPR powiedziała, że śremskie WTZ są uważane za jedne 
z najlepiej funkcjonujących na terenie całego województwa wielkopolskiego. Te opinie 
podzielają różne fundacje, Marszałek Województwa Wielkopolskiego oraz Wojewoda 
Wielkopolski. Dodała, że Kierownik WTZ poinformowała ją, że środki które otrzymają 
zostaną przeznaczone na doposażenie WTZ oraz na wynagrodzenia pracowników.  
 
Radni nie zabrali więcej głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie udzielenia dotacji na działalność Warsztatu Terapii Zajęciowej w Śremie w 2022 

roku w części nieobjętej finansowaniem z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad 8.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa poprosił o przedstawienie Informacji o 
gospodarowaniu nieruchomościami powiatowymi w 2022 roku. Informacja stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 

Marek Matuszewski Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami przedstawił informację. 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
 
Radny Emil Majsner zapytał czy wpływy z najmu są równe 100 % czy są zaległości w 
opłatach za czynsz.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak odpowiedziała, że zgodnie z informacją 
przedstawioną przez p. Marka Matuszewskiego wykonanie jest na poziomie adekwatnym 
do wystawionych faktur. Obecnie nie ma żadnych zaległości z tytułu najmu.  
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Radny Emil Majsner zapytał jak sytuacja wygląda w przypadku wynajmowania przez 
powiat lokali od innych podmiotów. Dodał, że ma na myśli szkoły. 
 
Dominika Fornalik Sekretarz Powiatu odpowiedziała, że powiat nie wynajmuje 
pomieszczeń na swoje potrzeby. Dlatego to pytanie należy skierować do szkół.  
 
Radni nie zabrali więcej głosów.  
                                            
Ad 9. 
Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zabrać głos w tym 
punkcie porządku obrad?  
 
Radni nie zgłosili głosów i wniosków. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Pan 
Zbigniew Hoffa zamknął obrady Komisji o godz. 958. 
 
 
Protokołowała  
Elżbieta Lewandowska - Jaśniak  
 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 
Rozwoju Gospodarczego Powiatu 

i Przestrzegania Prawa 
 

Zbigniew Hoffa 


